



更多的吻合钉, 更好的止血效果。

More staples, better hemostatic performance.

更适合人体肠道的弯管设计, 便于医生手术置入。

Intestines based ergonomically designed bend body part, suitable for surgeon to insert.

变速旋钮,打开器械时更好的保护组织。 闭合器械时缓慢压榨组织,使组织更易宣泄。 方便手术操作,节约手术时间。

The variable speed knob, gives tissue a better protection. Press the tissue slowly when closing the stapler, easy to operate and save surgery time.

保险装置,只有在指示针进入绿色指示窗,才能打开保险,防止误操作。

The safety device can be triggered only when the indicator turns to green, effectively prevents mis-operation.



注册证号: 浙械注准20152020240

一次性使用管型消化道吻合器

Disposable Circular Stapler

浙江格宜医疗器械有限公司

ZHEJIANG GEYI MEDICAL INSTRUMENT CO.,LTD.

产品特性

多样性

1.拥有23/25/29/32和34共五种不同的钉仓外径,拥有4.8 和5.2不同的钉高,可根据组织不同直径与厚度选择器械。

灵活度

- 1.变速旋钮,打开器械时更好的保护组织。闭合器械时缓慢 压榨组织,使组织更易宣泄。方便手术操作,节约手术时间。
- 2.更适合人体肠道的弯管设计,便于医生手术置入。
- 3.放大的指示窗,让调节缝钉成型高度更准确,更好操作。

可靠性

- 1.切割垫刀圈,让击发操作产生良好的触、听觉反馈。
- 2.保险装置,只有在指示针进入绿色指示窗,才能打开保险,防止误操作。

Product Features

Diversity

1. Five different diameters in 30mm/45mm/60mm/90mm, two different staple height of 4.8mm & 5.2mm, easy to select from different length and thickness of tissue.

Flexibility

- 1. The variable speed knob, gives tissue a better protection. Press the tissue slowly when closing the stapler, easy to operate and save surgery time.
- 2. Intestines based ergonomically designed bend body part, suitable for surgeon to insert.
- 3. The enlarged indicator, ensures a more accurate staple height, easy to operate.

Reliability

- 1. Cutting ring, brings a good sense of touch and hearing feedback while operation.
- 2. The safety device can be triggered only when the indicator turns to green, effectively prevents mis-operation.

适用范围

适用于食道、胃、肠等消化道手术中的端一端、端一侧、侧一侧吻合。

Application Scope:

Suitable for end-to-end, end-to-side, and side-to-side anastomosis in the alimentary canal operation, such as esophagus, stomach and intestine etc.

规格型号 Model&Specification

产品型号 Model& Specification	钉仓外径(mm) Outside diameter of nailing bin	切割刀直径 (mm) Diameter of cutting tool	钉高(mm) Staple Height(mm)	钉数(个) Staple Quantity
GYCS-B23L	ф23.6	ф15	4.8	18
GYCS-B23H	ф23.6	ф15	5.2	18
GYCS-B25L	ф25.6	ф17	4.8	20
GYCS-B25H	ф25.6	ф17	5.2	20
GYCS-B29L	ф28.6	ф20	4.8	24
GYCS-B29H	ф28.6	ф20	5.2	24
GYCS-B32H	ф31.6	ф22	5.2	28
GYCS-B34H	ф33.6	ф24	5.2	30

浙江格宜医疗器械有限公司

生产地址: 浙江省建德市下涯镇湖塘路5号1号、2号厂房 住所: 浙江省杭州市滨江区长河街道江虹路333号

研祥科技大厦A幢7层701室 电话: 0086-571-86676309 传真: 0086-571-86676306

网址: www.zigeyi.com 邮箱: trade@zigeyi.com

邮编: 310051

ZHEJIANG GEYI MEDICAL INSTRUMENT CO.,LTD.

Factory Address: No.1,2 Factory, No.5 hutang Road, Xiaya Town, Jiande City, 311606, Zhejiang Province, P.R. China

Headquarters: A-701, No. 333, Jianghong Road, Changhe Street, Binjiang

Zone, Hangzhou, 310052, Zhejiang Province, P.R. China Tel: 0086-571-86676309 Fax: 0086-571-86676306

Web: www.geyi-medical.com

E-Maill: trade@zigeyl.com / geyimedical@gmail.com

PC: 310051

